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Gespreksweergave 
 
Vergadering  Overleg werkgroep Transformatie Sociaal Domein 
Gehouden op  24 mei 2017, 20.00 uur 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  De raadsleden Deborah Eikelenboom (voorzitter), Monique van Brederode, 

Pernell Criens, Liselotte Franssen - du Maine, Marije de Groot, Henk Gabriëls 
Namens de participatieraad: Marianne Backx (voorzitter participatieraad), Ine 
van den Berg-Michiels 
Berry van 't Westeinde (griffier), Inge van der Horst (ambtelijke ondersteuning) 

Afwezig m.k. Willem Couwenberg en Henk Gabriëls, wethouder Marijo Immink 
Janke Bolt (ambtelijke ondersteuning) en Mieke Mes (participatieraad) 

 
 

1. Opening, vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Verslag bijeenkomst 23 januari 2017 
Het verslag wor4dt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Terugblik thema-avond van de participatie 
Het gesprek met ervaringsdeskundigen smaakt naar meer. De externe mensen die er waren, boden 
hun hulp ook aan. De werkvormen/presentaties waren te leidend.  
Bij de presentatie over armoede kwam de ambtenaar te veel in de positie dat zij ook het gesprek 
moest leiden. De voorzitter had hier meer op kunnen sturen.  
 
Hoe nu verder? Marijo Immink is nu bezig met de manier waarop eenzaamheid kan worden 
aangepakt. Mieke Mes is hiervoor aan het schrijven. Wat willen we precies als werkgroep? Hoe raak 
je in gesprek met inwoners? Voorgesteld wordt om hierover met Mieke Mes in gesprek te gaan. 
Deborah Eikelenboom en de griffier gaan met haar een voorbereidend gesprek plannen. 
De KBO ouderen adviseurs zouden ook uitgenodigd kunnen worden.  
Het idee is om ook succesverhalen te horen. Kunnen wij samen op zoek naar een oplossing om 
mensen uit eenzaamheid te halen? Kunnen mensen zelfstandig blijven wonen? 
Met Mieke Mes kan worden bekeken waar op gelet moet worden. 
 
Een ander aandachtspunt is verborgen armoede. Sanne van Riel heeft hiervoor een verslag 
geschreven. De ontwikkelingen moeten door de werkgroep worden gevolgd, maar afgesproken 
wordt dat we eerst de focus leggen op eenzaamheid. 
 
De overgang van jeugd(zorg) naar 18+ is ook een aandachtspunt. Het zou goed zijn hier ook gericht 
mensen op uit te nodigen om in gesprek te gaan. Welke beleid loopt er op dit gebied? Welke 
problemen worden er ervaren? Ook hier heeft Sanne van Riel ambtelijk meer informatie. 
Als het gaat om het clientervaringsonderzoek is het belangrijk om na te denken welke vragen 
belangrijk zijn om te stellen. 
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4. Resultaten interviews Sociaal Domein 
De gesprekken zijn als leuk en interessant ervaren.  
De vraag is wat concreet met de ingebrachte punten kan worden gedaan. Met Marijo Immink en 
Niek Hendriks wordt contact opgenomen om hierover te spreken. 
Algemeen is de indruk blijven hangen dat het voor mensen heel moeilijk is om met zorg op- en af te 
schakelen. Het uitzoeken van regelingen kost mensen heel veel energie. 
Afgesproken wordt dat de deelnemers een persoonlijk bedankje krijgen. 
Het is belangrijk zichtbaar te maken dat dit soort gesprekken worden gevoerd. Ook moet worden 
nagedacht hoe mensen kunnen zien dat zij de gemeenteraad kunnen bereiken om dit soort 
gesprekken te voeren. Een persoonlijke oproep aan mensen of zij hun verhaal willen doen?  
 
5. Werkbezoeken en gesprekken 2e helft van 2017 
Afgesproken wordt om het thema eenzaamheid op te pakken. Op dit moment worden geen nieuwe 
werkbezoeken gepland. 
 
6. Uit de participatieraad 
Vanuit de participatieraad wordt gewezen op de nieuwsbrief. Men kan zich hier zelf voor aanmelden. 
http://www.participatieraadgoirle.nl/nieuwsbrieven/ 
De participatieraad heeft een begeleidingstraject gehad om te kijken hoe zij met hun 
verantwoordelijkheid kunnen omgaan. De participatieraad kan niet volledig verantwoordelijk worden 
gehouden voor cliëntenparticipatie.  
Ook op regionaal niveau zoekt de participatieraad samenwerking.  
Er wordt gewezen op ontwikkelingen rond de jeugdzorg (platform cliënten jeugdzorg). Er wordt 
gewerkt aan een visiedocument. De Participatieraad wordt hier in het voortraject bij betrokken. Nu 
wordt er overleg gevoerd met jeugdigen en het werkgroepje jeugd uit de participatieraad. 
 
 
7. Stukken ter kennisname 
Hierbij worden geen opmerkingen gemaakt. 
 
8. Datum volgende bijeenkomst / communicatie met commissie Welzijn en de raad 
Wordt via een datumprikker gepland. 
 
9. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur. 
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